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Osadní výbor v Plačkově 

Zápis ze 4. zasedání OV Plačkov v roce 2017 

Přítomni: Milan Janďourek, Markéta Franzová, Jana Franzová, Alena Krejčí, Petr Vašák 

Omluveni: Renata Kopecká, Vladislav Dibelka, Jan Dušek, Ivana Joklová, 

Hosté: Ing. Lenka Bartáková 

Kdy: 27. dubna 2017 od 18:30 

Kde: budova osadního výboru Plačkov (volební místnost) 

 

Program jednání:  

1. Inženýrské sítě 

2. Nová budova pro OV Plačkov 

3. Pád stromu na pozemky 

4. Akce „ČISTÁ VYSOČINA“ 

5. Návštěva oslavenkyně předsedou OV 

6. Rušení vlakové dopravy 

7. Ouvozová cesta 

8. Naplánování veřejné schůze 

9. Drobné opravy 

10. Diskuze 

 

Ad1) Dne 5. 3. 2017 předseda OV, pí. Ing. Lenka Bartáková, p. Jůzl, p. Pavlík a p. Vaňkát 

projednávali vybudování inženýrských sítí na obecních pozemcích za p. Bokůvkou. Toto 

vybudování zanese OV Plačkov do požadavků pro rozpočet 2018. Do té doby OV Plačkov 

rozhodl, že se nebudou prodávat žádné pozemky v této lokalitě. 

 

Ad2) Vybudování nové budovy osadního výboru Plačkov v areálu TJ Sokol Plačkov je 

schváleno. S výstavbou se začne již do konce roku 2017. MěÚ Humpolec vypíše výběrové 

řízení pro firmu, která se výstavby ujme. 

 

Ad3) Dne 13. 4. 2017 spadl smrk u rybníku obecňák, který poškodil ploty (p. Vazače; p. Jokla 

a p. Šlaise) – vzniklou škodu řeší pojišťovna. V rámci bezpečnosti byl po domluvě pokácen 

další smrk a jedle (tuto situaci řešil předseda OV spolu s pí. Ing. Bartákovou, pí. 

Sidorenkovou a p. Kocmanem). 
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Ad4)  Dne15. 4. 2017 se 22 občanů zúčastnilo úklidu naší obce a okolí v rámci akce „ČISTÁ 

VYSOČINA“ do které se osadní výbor přihlásil. Všem zúčastněným moc děkujeme! 

 

Ad5) Dne 17. 4. 2017 oslavila 85. Narozeniny paní Marie Voplakalová. Paní Voplakalovou 

navštívil předseda OV a pan Rudolf. Blahopřejeme. 

 

Ad6) Stanovisko k rušení vlakové dopravy podepsalo celkem 151 občanů naší obce. Toto 

stanovisko bude předáno městu Humpolec. Společně s námi sepsali toto stanovisko i další 

obce na trati Humpolec – Havlíčkův Brod. 

 

Ad7) Od března 2017 probíhá obnova ouvozové cesty k hájovně. Byly vykáceny stromy a 

keře, bude upraven povrch cesty. Dne 25. 4. 2017 byly zahájeny práce na výstavbě 

komunikace p. Likeš Petr  - p. Vrána Bohumil. 

 

Ad8) Veřejná schůze byla naplánována na 10. 6. 2017 od 18:30 v kiosku u fotbalového hřiště. 

Veřejná schůze bude vyhlášena rozhlasem. 

 

Ad9) Byly nahlášeny 2 díry na křižovatce, u kanálu u p. Folejtara č.p.78 a u p. Saviho č.p. 35 

 

Ad10) Členové se vyjadřovali vždy k jednotlivým bodům tohoto zápisu. 

 

USNESENÍ 

27/04/2017 

OV Plačkov požaduje opravu kanálu u p. Folejtara č.p.78 a u p. Saviho č.p. 35 (na křižovatce 

jsou 2 díry) 

Pro:  5 Proti:  0 Zdržel se:  0 

 

 

 

Jednání OV bylo ukončeno v 19:30.                                       Zapsala: Markéta Franzová 

 

Předseda OV: Milan Janďourek   Ověřovatelka: Alena Krejčí 


